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EKO-Marki. O co chodzi?
Jak wiadomo, Marki sJak wiadomo, Marki sąą jednjednąą z najwaz najważżniejszych miast niejszych miast 
przylegajprzylegająących do Warszawy. Tysicych do Warszawy. Tysiąące ludzi przejece ludzi przejeżżddżża tamta tamtęędy dy 
codziennie. Jako my, obywatele Marek, mamy obowicodziennie. Jako my, obywatele Marek, mamy obowiąązek zek śświeciwiecićć
przykprzykłładem dla przejezdnych. I to moadem dla przejezdnych. I to możże zache zachęęcicićć innych do innych do 
zadbania o ekologicznozadbania o ekologicznośćść i porzi porząądek u siebie. Kto wie? Modek u siebie. Kto wie? Możże po e po 
naszym pokazie wiele osnaszym pokazie wiele osóób zmieni kierunek myb zmieni kierunek myśślenia. Na bardziej lenia. Na bardziej 
ekologicznyekologiczny……



KROK 1
Panele słoneczne- łatwe i 
ekologiczne.



KROK 2
Poważne zmiany budowlane.



KROK 3
Projekt parków- projekt serca 
miasta

Zmiana z 
brudnych 
śmietników na 
metalowe.

Zasadzanie w pustych miejscach 
drzewa, byśmy mogli świecić
przykładem.



KROK 4
A skoro śmieciach mowa…

Ustawienie w każdej dzielnicy miasta 
koszów segregacyjnych.

Oraz stworzenie specjalnych 
koszów na segregacje innych 
śmieci.



KROK 5
Drogi więcej niż jednopasmowe.

Wybudowanie obwodnicy wokół
Marek gdyż wiadomo, że nawet 
jeśli się wytnie parę drzew by 
zaoszczędzić czas podróży i 
spalanie benzyny, to będzie to 
bardziej ekologiczne niż
niewycinanie drzew i zwiększenie 
spalania benzyny.



Przygotowanie tej prezentacji nie było łatwe, ale liczymy, że się Państwu 
podobała. Słowami zakończenia: Świat jest dla nas, dla ludzi. Tylko od nas 
zależy, czy my jesteśmy dla świata.  Jeżeli zbyt zaniedbamy środowisko, z 
nami też nie będzie dobrze. Czasami ten mały gest, podniesienie papierku i 
wyrzucenie go do kosza, może zadecydować o przyszłości Ziemi…


